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Vi behöver tyvärr börja månadens brev med att ännu en gång påminna om att vi

måste sköta sorteringen i miljörummet mycket bättre än det görs nu. Under augusti

så ställdes det lastpallar och en griffeltavla i soprummet och efter att en lapp satts

upp om att dessa saker måste tas till återvinningscentralen så slängdes dem i

brännbart igen. Det har även varit allmänt stökigt och smutsigt i rummet. Kom ihåg

att det som inte kan sorteras i miljörummet behöver man själv ta till

återvinningscentralen.

Vi behöver fortfarande höra från personer som skulle kunna tänka sig att hjälpa till i

trädgårdsgruppen. Att vara med i den gruppen betyder inte att man behöver göra allt

arbete med trädgården, utan det handlar mer om att organisera de dagar då vi alla

hjälps åt att hålla fint på vår gård.

Arbetet med att uppdatera trivselreglerna kommer att börja snart och vi har några

personer som har anmält intresse så om några fler vill vara med så säg bara till

någon i styrelsen.

Garanti reparationerna fortsätter, och vi vet att flera fortfarande väntar på att få

problem fixade. Den senaste uppdateringen vi har fått är att Hökerum nu väntar på

underleverantörer.

Tyvärr så har vi inga uppdatering angående Aydi att dela med oss av denna månad.

Mvh,

Styrelsen


